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 נוכחים: 

 יו"ר  –  גב' דרורה כהן 

 נציגת שכונת רסקו   –דליה אטל גב' 

 נציג ציבור  – שמשימר חיים 

 מנהלת הארכיון העירוני  – רחל ריינשטיין גב' 

 מזכיר הועדה - מר גיא עפארי

 גב' אורלי כהן  גב' שמחה שגב,נעדרו: 

 . גב' מרב עקיבא, גב' רחל ידיד, גב' נטלי רודלר, מר חגי בורשטיין, מר אורי אלדר, גב' מלכה אשכנזי :  התנצלו  

 

 וועדהדיוני השעלו ב עיקריותהנקודות ה

 סבב היכרות אישי   .1

ב   .1.1 מאבק המים, ישמח    ממובילי  השנה האחרונות, היה  20חיים הציג את פעילותו כפעיל חברתי 

   .לעזור לתושבים בנושא

 תיעוד תושבים יוצאי המעברות. בשל הארכיון פעילות ההציגה את   –רחל  .1.2

 הציגה את פעילותה כפעילה חברתית בדגש על נושא הנגישות ובעלי צרכים מיוחדים.  –דליה  .1.3

 לתאגיד המים. לים כחובות תושבים חסרי אמצעים כלבכמות ה  ה העליידיון בנושא   .2

תשובי העיר לאורך השנים והפער בין אוכ' בעלת אמצעים לאוכ'    דיון על השינוי בהרכב החברתי של .3

 במצוקה.  

נושא   .4 ברווחה  גובה  עלה  מטופלים  אשר  למשפחות  העירונית  בבריכה  הנחה  ההנחה    –מתן  האם 

   האם ניתן לתת הנחה נוספת?/מספקת

שעולות ברשתות החברתיות ממשפחות חסרות אמצעים על  עלה נושא התנכלות למצוקות ובקשות עזרה   .5

 . שיח לא מכבד –השונים  ידי תושבים בפורורמים

 ריות קהילתיות אשר הוקמו ברחבי העיר בשנה האחרונה. ספהפריסה של  לחברים חולקה  .6

  אין ממ"דים או מקלטים פרטיים בעיקר במקומות ש  –עלה נושא של חוסר במקלטים מונגשים בשכונות   .7

 בדירות עמידר שרוב דייריהם קשישים.וכן 

, השלב    60וה    50רחל  נתנה סקירה על מבצע התיעוד שמתקיים לתיעוד תושבים בשכונות משנות ה   .8

רשימה  יש  תיעוד עצמו. הראשון הכשרה של מתנדבים לביצוע התיעוד והשלב השני ) אשר כבר התחיל (

כי אביו מפונה    שיתף. חיים  כל תושבי השכונותהרצון לתיעוד הינו ל  ,  עולים  ותשל מפוני מעברה ומחנ

 . בורוכוב אחוזהבמהלך היום באזור רחובות לפגוש אותו ואת חבריו המפונים וניתן  מעברה 



 
נק' לדיון מול הנהלת    –ברעננה אין וועדי שכונות אשר נבחרו בבחירות ומוכרים על ידי משרד הפנים   .9

 העיר. 

 . בשכונותמתואמים   מצפים שראש העיר יערוך סיורים –חברי הוועדה מהתושבים עלה מסר ל .10

ראש העיר יעשה סבב  מתואם בכל השכונות , מומלץ לעשות זאת באופן שוטף אחת  ממליצה שדרורה:   .11

 . לחודש

 

 והמלצות  החלטות

 מר ערן לוי ביקש להסיר את חברותו בוועדה.  .1

 הוחלט לצרף את גב' רחל ריינשטיין כחברת ועדה. .2

 , כחברת וועדה.במינהל קהילה הוועדה מבקשת לצרף את גב' ציפי הוז , לאור תפקידה  .3

, ולהעביר  חיים קיבל על עצמו להשוות את ההנחה הניתנה בבריכה העירונית לבין התימחור הרגיל .4

 נתונים בהקדם ליו"ר  ולמזכיר הוועדה. 

לתאגיד המים/קיבלו דרישות    לחיים תושבים בעלי מצוקה כלכלית אשר יש להם חובות  להפנות ניתן   .5

 לקבלת יעוץ .  –תשלום חריגות 

 הוועדה ממליצה להנהלת העיר לצאת במסע שיווקי לאחדות וסולידריות קהילתית.   .6

ר רשימת אנשים  "חיים ייתן ליו  מחברי הוועדה לסייע בגיוס תושבים למבצע התיעוד.  ה הוועדה מצפ .7

 המיזם מהמעברה לשכונה.  – כולל טלפונים ויעשה הכנה ותאום ראשוני עימם

, הסקר ייבנה ע"י מנהל האגף ועל  הוועדה מבקשת לקדם סקר מיפוי צרכים של התושבים בשכונות .8

ידי יו"ר הוועדה. יישלח לחברי הוועדה לאישור ובאחריותם להפיץ אותו בין תושבי השכונה ולהעביר  

 במסגרת הוועדה. נתונים לפני הוועדה הבאה. הנתונים יהוו נושאים לטיפול  

חובות   .9 בדגש  החייבים  של  עדכניים  נתונים  לקבל  המים  תאגיד  נציג  את  לזמן  יש  הבאה  לוועדה 

 מצטברים ומתמשכים 

 

 תוספות לאחר סיום הוועדה הערות 

לאילן  כהן חבר מועצה בבקשה להחליף את אורלי כהן )רשומה כחברה ואינה    הפנת   יו"ר הועדה .10

פני  במעוניינת להצטרף(    עניין בשיפור  ומגלה  והוא מעורב חברתית  כנציג הליכוד היות  אור כהן 

 בישיבת מועצת העיר הקרובה. כהן אילן יועלה על ידי השכונה והפעילות הקהילתית, 

התבקשה להעביר שמות של אנשים     לוועדה עקב אירוע אישי,  עהנטלי התקשרה והתנצלה כי לא הגי .11

 "מהמעברה לשכונה" . בפרויקט שייכנסו לתיעוד 

אך החוק נקבע    2009חוק מדינה משנת  מדובר בל בנושא תעריפי המים,  "למנכיו"ר הוועדה פנתה   .12

 לאדם אינה ריאלית גם הקנסות מהקוב השמיני מוגזמים הפער בין    בקו 7צאת קע"י בני אדם ה

 

 



 
מודעות  והעלאת ההתעריף לשבעה קוב הראשונים לשניים עומד על פי שניים. נושא דחוף לטיפול  

 אח"כ במישור הארצי. ובמישור העירוני  

שנית  הוועדה   .13 בשעה  תתכנס  החגים  לאחר  הראשון  שלישי  ל5/10/21  בתאריך     17:00ביום  גבי  , 

 המיקום תבוא הודעה מראש.

 

 

 


